



WESTIN[®]
HOTELS & RESORTS

星夜綻放獨家煙火專案

Starry Night Fireworks Package

NT\$131,400+10% 限40位以內 Limited to 40 Guests

- 1分鐘煙火秀 (預計於21:00–21:30之間燃放)
1-minute fireworks display (Scheduled between 21:00–21:30)
- 專屬場地使用 1.5 小時 (時間: 21:00–22:30)
Exclusive venue access for 1.5 hours (Time: 21:00–22:30)
- 酒水暢飲: 1.5 小時內提供啤酒、紅酒及兩款軟性飲料
Unlimited drinks for 1.5 hour, including beer, red wine, and two types of soft drinks
- 主廚精選小點
Chef's appetizers for the After Party
- 客製化電子指示立牌
Customize digital signage

- 適用2025年4月1日至2025年12月30日。須於活動前30天申請，確認後恕不得取消。
Valid from April 1, 2025 to December 30, 2025. Reservation must be made at least 30 days in advance. No cancellation after confirmation.
- 煙火觀景場地: 大廳酒吧露臺。預計燃放時間: 21:00–21:30之間。
Fireworks Viewing Area: Lobby Lounge. Fireworks Display Time: Between 21:00 and 21:30.
- 搭配威斯汀婚宴專案或其他宴會專案預訂，可享NT\$99,999+10%優惠價。
When booked with a Westin wedding package or any other banquet package, enjoy a special price of NT\$99,999+10%.
- 本專案戶外活動可能受天候或不可抗力因素影響，恕無法另行規範。
Outdoor activities may be affected by weather or force majeure. No rescheduling.
- 如活動當天下雨，煙火將照常燃放，並提供雨具以確保活動順利進行。
In case of rain, fireworks will proceed as planned, and rain gear will be provided.
- 本飯店保留修改、終止及專案最終解釋權，恕不另行通知。
The hotel reserves the right to modify, terminate, or provide final interpretation of the package without prior notice.

THE WESTIN
TASHEE RESORT, TAOYUAN
桃園大溪笠復威斯汀度假酒店
No. 166 Rixin Road, Daxi District
Taoyuan City 33554
Taiwan (R.O.C.)
33554 桃園市大溪區日新路166號
T +886 3.272.5777
F +886 3.387.5779
www.westintashee.com

THE WESTIN
TASHEE RESORT
TAOYUAN

桃園大溪笠復威斯汀度假酒店

Go There With

MARRIOTT BONVOY[™]